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Der er udtrykt ønske om Korsør Lystbådehavn’s vurdering af Covid-19’s eventuelle økonomiske indflydelse på det 
planlagte broprojekt. Vi skal forsøge at redegøre for vores nuværende vurdering af dette. 
 
Den fysiske implementering forventes påbegyndt i vinterhalvåret 2020/2021, og der forventes med nogen sandsyn-
lighed, at en del af implementeringen først vil kunne ske i det efterfølgende vinterhalvår – altså 2021/2022.  
 
I perioden indtil hovedparten af implementeringen forventes at ske, vil der primært ske opmålinger, projektering, 
drøftelser med leverandører samt forhandlinger. Disse projektopgaver forventes at kunne gennemføres nogenlun-
de uberørt af Covid-19.
 
Vi har på nuværende grundlag ingen grund til at tro, at der er forhold i relation til Covid-19, der vil forårsage næv-
neværdige fordyrelser af projektet. Der er mange leverandører af flydebroer og dermed stor konkurrence. 
 
Da vi naturligvis ikke er bekendte med, hvordan Corona-angrebet udvikler sig, herunder det tidsmæssige i.f.t. af-
tagning, vurderer vi, at den største risiko for det planlagte projekt er af tidsmæssig karakter.  

Du er velkommen til at skrive eller ringe, såfremt der måtte være yderligere spørgsmål til sagen.

Venlig hilsen

p.v Korsør Lystbådehavn A.M.B.A.


